

Title (en)

Partition for fairs or shops.

Title (de)

Messe- und Ladenbauwand.

Title (fr)

Cloison d'aménagement pour foires ou magasins.

Publication

EP 0588187 A2 19940323 (DE)

Application

EP 93114196 A 19930904

Priority

DE 4230949 A 19920916

Abstract (en)

A wall for fairs and shops exhibits two profile struts (2) which run parallel to, and at a distance from, one another and contain, in their narrow longitudinal sides, grooves (13) behind which it is possible to engage. Hooked in the lower profile strut are at least two carrying members (17) on which one wall panel (3) stands. The wall panel (3) is prevented from tilting by an upper retaining member (18). Both the carrying member (17) and the retaining member (18) have, with respect to the cross-section, a U-shaped configuration, formed in each case from a rear part and two legs extending from the rear part. One of the legs is plugged into the groove (13), behind which it is possible to engage, of the relevant profile strut (2), whereas the other leg engages in a groove (16) of the wall panel (3). <IMAGE>

Abstract (de)

Eine Messe- und Ladenbauwand weist zwei parallel und mit Abstand zueinander verlaufende Profilstreben (2) auf, die in ihren schmalen Längsseiten hintergriffige Nuten (13) enthalten. In der unteren Profilstrebe sind wenigstens zwei Tragglieder (17) eingehakt, auf denen eine Wandplatte (3) aufsteht. Das Kippen der Wandplatte (3) wird durch ein oberes Halteglied (18) verhindert. Sowohl das Tragglied (17) als auch das Halteglied (18) haben, bezogen auf den Querschnitt, eine U-förmige Gestalt, jeweils gebildet aus einem Rückenteil und zwei von dem Rückenteil ausgehende Schenkel. Einer der Schenkel steckt in der hintergriffigen Nut (13) der betreffenden Profilstrebe (2), während der andere Schenkel in eine Nut (16) der Wandplatte (3) eingeschoben ist. <IMAGE>

IPC 1-7

E04B 2/74

IPC 8 full level

A47B 96/04 (2006.01); **A47F 5/08** (2006.01); **E04B 2/74** (2006.01); **G09F 15/00** (2006.01)

CPC (source: EP US)

A47B 96/04 (2013.01 - EP US); **A47F 5/0807** (2013.01 - EP US); **G09F 15/0006** (2013.01 - EP US)

Cited by

EP0762368A1; US5743051A

Designated contracting state (EPC)

AT CH DE ES FR GB IT LI

DOCDB simple family (publication)

EP 0588187 A2 19940323; EP 0588187 A3 19941228; EP 0588187 B1 19970618; EP 0588187 B2 20010411; AT E154656 T1 19970715; DE 4230949 C1 19940324; DE 59306777 D1 19970724; US 5414971 A 19950516

DOCDB simple family (application)

EP 93114196 A 19930904; AT 93114196 T 19930904; DE 4230949 A 19920916; DE 59306777 T 19930904; US 12066193 A 19930913